



Transparent Masks

Staff Association can help colleagues purchase transparent masks. Details are as follows:

A. Order & Payment

1. \$20 each
2. Sample mask and order form are available :
 - at the Student Service Counter, G/F Indoor Sports Complex
 - July 19 – 23
 - 10 a.m. – 12 noon; 3 – 5 p.m.
3. Please tender exact cash when you fill out the order form at the counter

B. Collection

- Aug 2 -6
- 10 a.m. – 12 noon; 3 – 5 p.m.
- Student Service Counter, G/F Indoor Sports Complex
- Please bring your Staff ID Card
- You may ask a colleague to collect for you by showing a photocopy of your Staff ID Card



透明口罩

教職員協會可代訂購透明口罩，詳情如下。

A. 訂購及付款

1. 每個口罩20元
2. 參考樣本及訂購表格於以下地點提供：
 - 7月19至23號
 - 上午10至12時；下午3至5時
 - 室內運動場地下學生服務檯
3. 填表時請付現金，不設找續

B. 提貨

- 8月2至6號
- 上午10至12時；下午3至5時
- 室內運動場地下學生服務檯
- 他人代領須出示訂購人的職員證副本

Free Workshop on Video Production

The video production workshop with mobile phones on 16 July was launched successfully. Special thanks to Mr. Shek Kin-shing, our former PTC Media production manager, who kindly agreed to host the workshop and shared his knowledge with the participants. Due to the over-subscription, we plan to

continue to run his workshop series.

免費製作視頻工作坊

用手機製作視頻 工作坊已在7月16日圓滿地舉辦成功。特別銘謝石建城先生(香港科技大學前出版技術中心 媒體製作經理)擔任主講，與參加者分享他的知識。由於報名反應熱烈，本會決定繼續舉辦這個系列的工作坊。



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站 : <https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk